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О подготовке бакалавров по программе «Компьютерные науки и технологии»  

в Донском институте ШТУ-ДГТУ 

Аннотация: На основе опыта проведения занятий по ряду дисциплин информационной направленности  

в Донском институте ШТУ-ДГТУ рассмотрены методические аспекты подготовки бакалавров  

по направлению «Информатика и вычислительная техника» на английском языке. Приведены примеры 

разработки демонстрационных материалов, контрольных и тестовых заданий, подходов к реализации 

курсового проектирования. Исследованы вопросы сочетания элементов очной формы обучения  

и дистанционного образования. Определены перспективы эффективного построения процесса обучения  

на старших курсах для китайских студентов с необходимостью подготовки выпускных квалификационных 

работ. 
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About Teaching Bachelor Students in “Computer Sciences and Technologies” Study Program  

at Don Institute SJU-DSTU 

Abstract: Based on the experience of teaching a number of information technology disciplines at Don Institute  

SJU-DSTU, the methodological aspects of teaching Bachelor students majoring in “Informatics and Computer 

Engineering” in the English language have been investigated. The examples of the developed teaching materials, 

control and test assignments, and approaches to creation of the course projects have been provided. The issues  

of integration of the full-time and distance education modules have been studied. The prospects for efficient design 

of the study process for the Chinese senior year students, including the requirement to pass the final qualifying work, 

have been determined. 


